
Notulen ouderraad 23-1-2024: 
Aanwezig: Wendy, Manon, Manon, Sander, Evelyne, Linda, Marco en Sanne 
Afwezig: Tim 
 
Notulen vorige keer zijn goedgekeurd. 
Liesbeth Bakker wil zich aansluiten bij de ouderraad. Zillah heeft besloten zich niet aan te 
sluiten bij de ouderraad, Renske denkt er nog even over na.  
 
Financieel nieuws: 
De vrijwillige ouderbijdrage is grotendeels geint. (ongeveer 99 ouders hebben betaald van de 
ongeveer 130). Binnenkort volgt nog een reminder.  
Kascontrole moet nog gebeuren. Er zal een oproep op social schools komen om twee ouders 
te vragen hiermee te helpen.  
 
Terugblik sinterklaas en kerst  
Sinterklaas: 
De dag is positief ervaren. Gezellige sfeer bij aankomst. Schatkamer voor de 
onderbouw was erg leuk. Tentoonstellen surprises voor de bovenbouw was leuk. 
Hierdoor op 5 december ook geen kinderen die naar binnen moeten om surprise weg 
te brengen. Erg prettig. De erehaag die de kinderen maakten bij aankomst was prettig. 
Er was geen sprake van duwen of dringen, iedereen kon het zien. 
 
-Er mogen wat extra (uitdeel)zakjes pepernotenkomen  voor in de klas op 5 december. 
-Er was wat onduidelijkheid over het bedankje voor de Sint en pieten. Wie betaald dit, 
school of de OR? Antwoord: School.  
- Sint en Pieten pakken volgend jaar zelf huren? Dit pakt school op. Voor Sint is alles 
aanwezig op school, behalve staf en boek. Pietenpakken op school zijn erg dun en 
mindere kwaliteit.  
- Lootje trekken minimaal 2 weekenden tijd om surprises te maken (18 nov 2024). 
- Rommelpiet niet wanneer de kleuters gym hebben 
 
Kerst: 
De viering op school was erg leuk, de kinderen vonden het leuk gezamenlijk een stuk 
neer te zetten.  
De herdertjestocht was ook leuk, ook dat er vanuit school meer werd geparticipeerd, 
maar het werd alsnog niet ervaren als een activiteit van school. Kinderen liepen veelal 
met hun eigen gezin.  
Verschillende kinderen en ouders hebben aangegeven dat de avondmaaltijd en 
daarmee een stuk saamhorigheidsgevoel met de klas, en een stukje 
ouderbetrokkenheid werden gemist.  
Sommige ouders en docenten vonden het prettig dat de kerstviering een week eerder 
was, zodat er de week voor kerst meer rust was. Anderen vonden het juist weer erg 
vroeg gezien er na de kerstviering nog een week gewoon school was. Kerstkaarten 
maken was leuk.  
 
Voor volgend jaar is het een idee te onderzoeken of een viering met de hele school in 
de kerk een optie zou kunnen zijn. Ouders kunnen dan daar uitgenodigd worden, nadat 



de kinderen op school gegeten hebben. Ook een optie zou kunnen zijn dat elk kind 
dubbele hapjes meeneemt, de helft voor de kinderen in de klas, de andere helft voor 
ouders die ouders dan gezamenlijk buiten in een tent kunnen opeten.  
 
Aankomende activiteiten:,  
carnaval wel/ niet. Schoolteam geeft aan dat carnaval dit jaar geen optie is. Voor 
volgend jaar opnieuw inventariseren in het schoolteam.  
Idee is dan bijvoorbeeld een playbackshow vanaf groep 3. De onderbouw kan dan 
bijvoorbeeld een modeshow lopen voor elkaar.  
Pasen: Linda en Liestbeth Bakker sluiten zich bij Wendy aan om deze activiteit te 
organiseren. Binnenkort een eerste afspraak.  
koningsspelen: Evelyne sluit zich aan bij de koningsspelen ipv Sanne (zwanger) naast 
Marco en Sander.  
 
PR en communicatie 
De afspraak was dat de notulist ook een stukje voor de nieuwsbrief schrijft. Dit blijkt 
niet fijn te werken, activiteiten zijn vaak al te lang geleden. Voorstel dat elke organisatie 
van een activiteit zelf een stukje schrijft voor de eerstvolgende nieuwsbrief en 
eventueel voor social media.  
 
Rondvraag 
Jammer dat er met de school niet geschaatst is op de schaatsbaan. Was daar een reden 
voor? Aankomende jaren van te voren weersberichten goed in de gaten houden en op 
tijd mogelijke acties ondernemen.  
 
Sander geeft aan dat hij nog ander halfjaar doorgaat met de OR. Vast nadenken of 
iemand het voorzitterschap van hem wil overnemen.  
en schema.  


